

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Maximum Spreading Factor of the Droplet Impacting the Horizontal Surface
(液滴碰撞水平壁面的最大铺展系数)

Y. WEN, Y. R. CHEN, Y. H. TANG..... 1

Analysis of Integrate Coupling System of Nonlinear Energy Sink Vibration Reduction

and Electromagnetic Energy Harvesting

(非线性能量阱减振与电磁能量采集一体化耦合系统分析)

Z. X. PAN, T. Y. HOU, W. LI..... 13

Optimization Design of Structure Parameters of the Strengthening Boss

(加强凸台的结构参数优化设计)

W. LIU, Z. ZHANG, Y. X. LING, R. YI, A. L. XU..... 25

Effect of Tension Force on Equivalent Friction Coefficient of V-Ribbed Belt

(多楔带张紧力对当量摩擦系数的影响规律)

K. NING, Y. C. SHI, X. L. ZHAO, W. S. TANG..... 32

Numerical Simulation of SHPB Experimental Process Based on ANSYS Software

(基于 ANSYS 软件对 SHPB 实验过程的数值模拟研究)

D. H. WANG, H. ZHANG, Y. W. ZHANG..... 39

Analysis of Dynamic Characteristics of Long Shaft Submerged Pump Shaft Based on ANSYS Workbench

(基于 ANSYS WORKBENCH 长轴液下泵轴的动力学特性分析)

W. J. WANG, Y. P. GUO, R. WANG, T. L. LI, X. M. WEI, M. LIU..... 47

Free Vibration Analysis of Rectangular Thin Plates Based on Spectral Method

(基于谱方法的矩形薄板自由振动分析)

Z. K. ZHAO, J. H. ZHANG, Y. Q. LIU..... 54

Effect of Loading Mode and Simulated Body Fluid Environment on Fatigue Properties

of Implanted Ti-6Al-7Nb Alloy

(加载方式与模拟体液环境对植入用 Ti-6Al-7Nb 合金疲劳性能的影响)

Q. LI, Q. Y. WANG, Y. J. LIU..... 65

Spacing Design of Structure Hole Based on Static Strength and Fatigue Life Analysis

(基于静强度与疲劳寿命分析的结构孔间距设计)

S. WANG, Z. ZHANG, Y. X. LING, R. YI, A. L. XU..... 73

Stress Analysis of Wild Boar Teeth under Tiny External Forces

(野猪牙齿在微小外力下的应力分析)

L. Z. YANG, G. HE, L. YU..... 81